
Bij M&M wil ik graag een rondvraag stellen. 
Bij de ingekomen stukken zit een klacht van iemand uit omgeving Amersfoort én een motie vanuit 
Bunschoten. Dit legt de vinger bij een blijvend actuele problematiek. 
Ik heb de volgende vragen, waarvan ik bij de eerste twee vragen alleen een ja of nee wil horen en dat
achteraf schriftelijk wil krijgen. 
 

1. Kunt u een overzicht geven van alle uitgevallen ritten in 2022? 

2. Kunt u aangeven welke stappen u richting Syntus onderneemt om te voorkomen dat ritten 
uitvallen?

3. Is overwogen om in navolging van de provincie Limburg een boete te geven voor elke 
uitgevallen rit dan wel te korten in de subsidie aan de vervoerder? Wij krijgen graag een 
duidelijke uitwerking van de mogelijkheden hiervan op basis van de concessieverlening. 

4. Op welke manier wordt de rituitval gecommuniceerd met de reizigers? Wij krijgen signalen 
dat er bussen uitvallen zonder dat daarover vooraf wordt gecommuniceerd. Klopt dat en hoe
kan dat gebeuren? 

5. Wat kunnen we nu meenemen in de aanbesteding van de nieuwe concessie om rituitval in de
nieuwe concessie te voorkomen of in ieder geval te ontmoedigen? 

Hartelijke groet,
Frans Hazeleger


